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OBČINSKI SVET 
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T: 04 58 69 200 
F: 04 58 69 270 

obcina.jesenice@jesenice.si 
http://www.jesenice.si 

 
Številka: 900-9/2018 
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PRISOTNI ČLANI ODBORA:  
Boris GRILC, Igor ARH, dr. Adis MEDIĆ, mag. Božena RONNER, Edina DŽAMASTAGIĆ 
in Urška HABJAN  
 
OPRAVIČENO ODSOTNA ČLANICA: Maja RAZINGAR 
 
OSTALI PRISOTNI:  
dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, mag. Valentina GORIŠEK – vodja 
Oddelka za okolje in prostor, Marko MARKELJ – direktor Komunalne direkcije, mag. Vera 
DJURIĆ DROZDEK – vodja Oddelka za gospodarstvo, Mark TOPLAK, MBA – direktor 
Razvojne agencije Zgornje Gorenjske, Damijana MARN – vodja tržnega sektorja pri 
Alpetour d.o.o., Robert PAJK – direktor ENOS OTE, d.o.o. ter Igor ARH – poveljnik 
Občinskega štaba Civilne zaščite 
 
Predsednik Odbora je predlagal, da se prednostno obravnavajo točke, pri katerih so 
poročevalci povabljeni gostje.  
 
Predsednik Odbora je predlagal 
 
SKLEP: 
Poročilo o delu Razvojne agencije Zgornje Gorenjske s finančnim poročilom za leto 
2018, Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in 
šolskih prevozov na območju občine Jesenice v letu 2018 ter Poročilo o poslovanju 
in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju občine 
Jesenice za leto 2018 se obravnavajo kot 2., 3. in 4. točka dnevnega reda. Ostale 
točke dnevnega reda se ustrezno preštevilčijo. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 
     ZA – 5 

 
Sklep je bil sprejet. 
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je predsednik Odbora v 
potrditev predlagal naslednji 
 

DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 3. redni seji 

Odbora za proračun in finance, ki je bila 18. 4. 2019 

http://www.jesenice.si/
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2. Poročilo o delu Razvojne agencije Zgornje Gorenjske s finančnim poročilom za leto 
2018 

3. Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa in šolskih 
prevozov na območju občine Jesenice v letu 2018 

4. Poročilo o poslovanju in izvajanju gospodarske javne službe oskrbe s toploto na 
območju občine Jesenice za leto 2018 

5. Predlog Odloka o spremembah odloka o ustanovitvi JEKO, javnega komunalnega 
podjetja, d.o.o., Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 

6. Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena – 
nepremičnine s parc. št. 410/9, 410/11, 410/14 in 410/22 k. o. 2172 Hrušica 

7. Predlog Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem – 5. dopolnitev Načrta 
razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti Občine Jesenice za leto 2019  

8. Predlog Plana graditve in vzdrževanja občinskih cest v obdobju od leta 2019 do leta 
2022 

9. Poročilo o delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 2018 
10. Predlog Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 

2019 
11. Vprašanja in pobude 

 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 5 

     ZA - 5 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
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V razpravi sta sodelovala: 
 
Mag. Božena Ronner:  
Nima pripomb na besedilo zapisnika, ima pa pripombe na realizacijo sklepa o imenovanju 
delovne skupine za reševanje problematike deponije Mala Mežakla. Odbor je namreč 
sprejel sklep, da se županu oz. Občinskemu svetu predlaga, da se imenuje delovna 
skupina. Ta sklep je bil na seji Občinskega sveta anuliran.  
Odbor je sprejel tudi amandma, da se iz proračunske postavke 3070 Informiranje 
odvzame predlagani znesek, ki se ga nameni za sanacijo OŠ Koroška Bela. Isti dan je 
Odbor za družbene dejavnosti sprejel amandma, da se iz iste postavke vzame enak 
znesek, ki se ga nameni Zdravstvenemu domu. V tem primeru je šlo za amandma na 
amandma. Če bi normalno poslovali, bi morali biti Odboru za proračun in finance 
posredovani vsi amandmaji, ki so bili sprejeti na vseh delovnih telesih. Odbor za finance 
se namreč ni mogel opredeliti do amandmajev na drugih delovnih telesih. 
Za zdravstveni dom je bil dan znesek brez potrebe, za projekt, za katerega so sredstva 
že zagotovljena, saj ga financirajo vse občine Zgornje Gorenjske. 
 
Boris Grilc:  
Delovna skupina za spremljanje stanja na Mali Mežakli je imenovana s sklepom župana, 
tako da je bil ta predlog Odbora upoštevan. 
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Strinja pa se, da se vsi amandmaji delovnih teles predložijo Odboru za proračun in 
finance. Ta Odbor zaseda zadnji in mora biti seznanjen z amandmaji drugih delovnih 
teles.  
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal 
 
SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 3. redne seje Odbora za proračun in finance, ki je bila 
18.4.2019. 
 

GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
     ZA – 6 

 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev sta podala mag. Vera Djurić Drozdek in Mark Toplak, MBA. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Edina Džamastagić:  
Zanima jo, kje so razlogi, da v RAGOR-ju niso zadovoljni z rezultatom projekta 
Coworking. 
 
Mark Toplak:  
Projekt Coworking je zelo specifičen. Projekt je na začetku zelo dobro deloval, sedaj pa 
žal vsi resursi niso več zasedeni. Projekt se izvaja za Radovljico in za Jesenice. Za 
Radovljico ni zasedenega nobenega mesta, za Jesenice pa je nekaj mest sicer 
zasedenih, vendar kapacitete tudi niso popolnoma izkoriščene.  
V lanskem letu je bilo v RAGOR-ju precej odsotnosti zaposlenih, zato je zamrlo tudi 
delovanje Poslovnega kluba, za katerega je v planu, da se ga ponovno revitalizira. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, kje in s kakšnim namenom bo postavljena stojnica v Vintgarju. 
 
Mark Toplak:  
Pri vhodu v Vintgar so stojnice, ki jih je postavilo Turistično društvo Vintgar. V okviru 
projekta »Ustvarjalni podjetnik« je RAGOR zakupil eno stojnico, na kateri bodo lahko tržili 
svoje izdelke vsi tisti, ki so vključeni v ta projekt. 
 
Boris Grilc:  
Potrebno je razmišljati tudi o oživitvi vaškega jedra na Blejski Dobravi. Tam je sedaj 
parkirni prostor za avtobuse, ni pa nobene ponudbe, ki bi jo lahko ponudili obiskovalcem. 
 
Igor Arh:  
Anima Sana je projekt, za katerega je zaželjeno, da se z njim nadaljuje. Očitno se 
nekatere dejavnosti izvajajo tudi v Zdravstvenem domu, vendar pa se program Anima 
Sana v letošnjem leti izvaja tudi preko RAGOR-ja in tega programa se ne sme prekiniti. 
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Pri Coworkingu se pojavljajo podobne težave, kot so se pojavile pri ustanavljanju 
podjetniškega inkubatorja. Začne se z nekimi aktivnostmi, potem pa se z njimi ne 
nadaljuje. Potrebno bi bilo predvsem mladim predstaviti, da imajo možnosti vključevanja 
in vso podporo, za zagon neke svoje dejavnosti. Na ta način se bo lahko doseglo, da se 
vsaj nekaj mladih zadrži na Jesenicah. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Dejavnosti, ki potekajo v okviru projekta Anima Sana, bodo v bodoče potekale v 
Zdravstvenem domu, tako kot fizioterapija. RAGOR je skozi evropski projekt pomagal, da 
se je ta program vpeljal. Občine Zgornje Gorenjske so ta program financirale. Glede na 
potrebe, je prav da ta dejavnost v Zdravstvenem domu ostane. 
Poročilo je odlično pripravljeno, zanima pa jo, zakaj Jesenice niso vključene v projekt 
»Mladi razveseljujemo starejše«. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
Na Jesenicah medgeneracijske programe izvaja Ljudska univerza Jesenice. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Daje pobudo, da naj RAGOR za člane Občinskega sveta občine Jesenice organizira 
delavnico javnega nastopanja. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
Delavnice, ki jih izvaja RAGOR, so v prvi vrsti namenjene podjetnikom. So pa te 
delavnice brezplačne, in v kolikor so želje ali potrebe, se vanje lahko vključijo tudi druge 
tematike. 
 
Igor Arh:  
Strinja se, da se projekt Anima Sana nadaljuje, vendar v nekem dogovoru med RAGOR-
jem in Zdravstvenim domom. 
 
Mark Toplak:  
O tem so že potekali pogovori z direktorjem Osnovnega zdravstva Gorenjske na 
Koordinaciji županov v Bohinju. Sredstva so zagotovljena, kot lokacija je predviden 
Zdravstveni dom Jesenice, je pa zaenkrat še težava z zagotovitvijo ustreznega kadra. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Zanima jo, ali je v projekt »Pohodništvo na Jesenicah« vključeno tudi Društvo 
upokojencev Jesenice. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
Predstavniki Društva upokojencev so v ta projekt vključeni kot prostovoljci. Trenutno npr. 
sodelujejo pri projektu »Pot meteorita«, kjer gre za postavitve informacijskih tabel na 
Mežakli. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, kdo so zunanji izvajalci in kakšen je strošek teh izvajalcev. 
 
Mark Toplak:  
Stroški storitev so približno na takem nivoju, kot so stroški dela. Gre za stroške kot so 
npr. najem dvoran, prevozi, izdelava tabel, ipd.  
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V primeru Anime Sane RAGOR organizira projekt, svetovalci pa so psihoterapevti. 
Nekatere programe RAGOR izvaja sam s svojimi resursi, nekatere pa RAGOR organizira, 
izvajajo pa jih zunanji izvajalci. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, za katere programe RAGOR-ja se bo namenil presežek prihodkov. 
 
Mark Toplak:  
O porabi presežka bosta odločala Svet zavoda in Programski svet zavoda. V okviru 
projekta Anima Sana je bila npr. dodana delavnica kako zaznavati znake samomorilnosti, 
ki prvotno ni bila načrtovana v okviru tega projekta. Kaže se tudi potreba za označitev 
poti v Zgornjesavski dolini, tako da se bodo pri porabi presežka upoštevali predlogi in 
potrebe ustanoviteljev. 
 
Mag. Vera Djurić Drozdek:  
RAGOR ima včasih težave pri kandidiranju za evropska sredstva, ker je potrebno 
zagotoviti tudi določen delež lastnih sredstev. Ta presežek se lahko potem porabi tudi za 
kakšen tak namen.  
 
Mark Toplak:  
Tipično pri evropskih projektih je, da so sofinancirani maksimalno v višini 80 %, da so v 
večini dvoletni ter, da se sredstva iz teh projektov pridobijo šele po oddaji poročil. Zaradi 
denarnega toka mora RAGOR zato imeti nekaj lastnih sredstev za razvoj programov. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora v sprejem predlagal 
 
SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se 
seznani s Poročilom o delu Razvojne Agencije Zgornje Gorenjske za leto 2018 s 
finančnim poročilom. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
soglaša z uporabo presežka prihodkov nad odhodki Razvojne agencije Zgornje 
Gorenjske za leto 2018 v višini 5.783,00 € za izvajanje in razvoj svoje dejavnosti. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Damijana Marn. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, kakšne so možnosti, da bi Potoke vključili v linijo mestnega prometa in bi bila 
cena vozovnice za Potoke enaka kot za ostali mestni promet. 
 
Damijana Marn:  
Z obstoječim avtobusom ni mogoče izvajati tega prevoza, zato bi bilo potrebno zagotoviti 
nov avtobus in to vsekakor ni racionalna rešitev. Bi bilo možno ceno vozovnic za Potoke 
znižati na ceno, ki velja v mestnem prometu, vendar pa bi potem morala Občina plačati 
razliko do cene, ki se zaračunava na podlagi državne uredbe.  
 
Marko Markelj:  
Dan je bil odgovor, da koncesijske pogodbe ni mogoče spreminjati brez spremembe 
odloka, ter da je potrebno zagotoviti dodatna sredstva v proračunu. 
 
Damijana Marn:  
Predlog, da bi na Potoke uvedli novo linijo mestnega prometa, je neracionalen, ker je 
problem tako v postopkih, kot tudi v sami izvedbi. Je pa možna druga varianta, da bi se 
sklenil dogovor s posebno pogodbo. Vendar to pomeni, da avtobusne povezave ostanejo 
nespremenjene, Občina pa plača razliko v ceni vozovnice. 
 
Marko Markelj:  
To bi bil potem direkten strošek primestnega prometa. 
 
Damijana Marn:  
Razmerje bi uredili s posebno pogodbo, sredstva pa bi umestili v državno koncesijo. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Ne gre za velika sredstva, zato bi jih lahko zagotovili v proračunu za prihodnje leto. 
 
Boris Grilc:  
Zanima ga, kje je nastala razlika v višini 4 %. 
 
Damijana Marn:  
Ta dobiček ni bil dosežen, bi ga pa lahko zadržali, saj koncesionarju pripada po 
koncesijski pogodbi. Pogodba je taka, da ni osnove za zahtevek do Občine, ker gre v tem 
primeru za riziko poslovanja koncesionarja. 
V preteklih koncesijskih razmerjih se je dogajalo, da so bili ustvarjeni visoki primanjkljaji, 
zlasti takrat, ko so bile cene nafte zelo neobvladljive. Bili pa so tudi presežki, ki so se 
potem poračunavali. Nobeno leto pa ni ostalo točno 4 % sredstev. 
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Igor Arh:  
Veselijo ga podatki, da se število prepeljanih potnikov povečuje. Zanima ga, kateri so 
razlogi za povečanje števila potnikov, ter kakšne aktivnosti bi Občina lahko izvedla, da bi 
se število potnikov še povečalo. 
 
Damjana Marn:  
Posebnih analiz glede razlogov za povečanje števila potnikov niso delali.  
Gospodarskim družbam so se ponudile vozovnice po nižjih cenah, vendar te družbe niso 
zainteresirane, da bi svojim zaposlenim kupile vozovnice.  
 
Igor Arh:  
Subvencije države za dijake in študente so pol nižje kot v lanskem letu. 
 
Damijana Marn:  
Število dijakov in študentov se je povečalo in na podlagi pravilnika o subvencioniranju je 
subvencija države potem manjša. Začeli so s postopkom za spremembo te zakonodaje, 
ker je krivična do koncesij za mestni promet. 
 
Dr. Adis Medić:  
V občini Velenje so avtobusni prevozi zastonj, s tem, da je označenih več modrih con za 
parkiranje. Zanima ga, ali bi se tak način obnesel tudi v občini Jesenice, če bi Občina 
zagotovila več sredstev. 
 
Damijana Marn:  
Na Gorenjskem nobena občina nima popolnoma brezplačnega mestnega prometa. Če je 
cena vozovnic zelo nizka, se število potnikov pomembno poveča, vendar pa se denar 
skozi število potnikov nikoli ne vrne. Če se cena zniža, mora koncedent vedno pokrivati 
razliko. 
 
Dr. Adis Medić:  
Zanima ga, ali bi bilo stanje kaj boljše, če bi ceno znižali čez poletje. 
 
Damijana Marn:  
Vprašanje je, če bi ta ukrep kaj pomagal, kajti če ljudje ne potrebujejo prevozov, potem 
cena vozovnic sploh ni pomembna. Že več let so čez poletje popusti za dijake oz. v 
primeru, da kupijo letno vozovnico, imajo prevoze julija in avgusta praktično zastonj.  
 
Dr. Adis Medić:  
Zanima ga, kako več upokojencev pripraviti do tega, da bodo uporabljali avtobuse. 
 
Damijana Marn:  
Občina Jesenice je ena redkih občin, ki ima cenejšo vozovnico za upokojence.  
Država je sprejela novo uredbo, ki začne veljati 21. maja in korenito posega v način 
prodaje vozovnic. Mestni promet na Jesenicah ne bo smel biti dražji kot je javni prevoz, 
zato bo potrebno prilagoditi cenik. Koncesionar bo pripravil več variant izhodnih 
podatkov, na podlagi katerih bo potem oblikovan nek predlog, kako dalje. Prvi rok je do 1. 
6. 2019, končni rok pa je do 1. 1. 2020 in do takrat bo potrebno to urediti. 
Sprejem cenika je v pristojnosti Občinskega sveta, vendar bo ta sprememba vplivala na 
prihodke, zato bo potrebno paziti, da bo sprememba sprejemljiva tudi za prevoznika, ter 
da bo koncesija vzdržna. 
 
Predsednik Odbora je v sprejem predlagal 
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SKLEP 1: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Poročilo o izvajanju koncesionirane dejavnosti javnega mestnega prometa 
in šolskih prevozov na območju Občine Jesenice v letu 2018, ki ga je pripravilo 
podjetje ARRIVA ALPETOUR, d.o.o., Ulica Mirka Vadnova 8, Kranj.  
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
in 
 
SKLEP 2: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da se v 
Proračunu občine Jesenice za leto 2020 zagotovijo dodatna sredstva za 
sofinanciranje razlike v ceni med veljavno medkrajevno linijsko tarifo in ceno 
vozovnice za mestni promet za naselje Potoki. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   44 ::   

PP OO RR OO ČČ II LL OO   OO   PP OO SS LL OO VV AA NN JJ UU   II NN   II ZZ VV AA JJ AA NN JJ UU   GG OO SS PP OO DD AA RR SS KK EE   

JJ AA VV NN EE   SS LL UU ŽŽ BB EE   OO SS KK RR BB EE   SS   TT OO PP LL OO TT OO   NN AA   OO BB MM OO ČČ JJ UU   OO BB ČČ II NN EE   

JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 88   

 
Uvodno obrazložitev sta podala Marko Markelj in Robert Pajk. 
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Dr. Adis Medić:  
Acroni ima veliko toplote, ki jo odvaja v prazno. Zanima ga, kako bi lahko krajani z neko 
investicijo imeli cenejše ogrevanje oz. kako bi lahko izkoristili to odpadno toploto. 
 
Robert Pajk:  
Izkoriščanje odpadne toplote je eden od prioritetnih virov toplote, ki je definiran tudi v 
zimskem paketu Evropske unije, ki v Sloveniji še ni implementiran. Idejni projekt 
izkoriščanja odpadne toplote iz Acronija je izdelan, vendar investitor zaenkrat tega 
projekta ne izvaja. Razlog je verjetno tudi v visokih investicijskih stroških, ker je potrebno 
najprej narediti kotlovnico in hranilnike, potem pa povezati sistem Acronija z vročevodnim 
omrežjem po Jesenicah. 
 
Marko Markelj:  
Gospodarska javna služba se izvaja samo za distribucijo, proizvodnja toplote pa ni del 
koncesije. Koncesionar ENOS OTE, d.o.o. toploto kupuje od podjetja ENOS d.d., lahko 
pa bi jo kupoval tudi od Acronija. 
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Na Odboru za gospodarstvo je bilo postavljeno tudi vprašanja glede postavitve 
sežigalnice. ENOS, kot proizvajalec toplote, ima eno kotlovnico pri Acroniju, ki pokriva 
vročevod na Koroški Beli. Druga kotlovnica, ki pokriva preostali del Jesenic, pa je v bližini 
stavbe Občine Jesenice. Ta dva omrežja med seboj nista povezana, zato ne moreta imeti 
samo enega vira tople vode. Če bi bila neka sežigalnica, bi bilo potrebno ta dva omrežja 
med seboj povezati, da bi lahko z enim virom pokrivali oba sistema. 
Na podlagi 305. člena Energetskega zakona je sestavni del finančnega poročila tudi izkaz 
denarnih tokov. 
 
Robert Pajk:  
To je predvsem posledica zahtev Odbora za gospodarstvo in gospodarske javne službe v 
prejšnjem mandatu. 
 
Igor Arh:  
Zanima ga, ali je izkaz denarnih tokov prikazan samo za toplo vodo. 
 
Robert Pajk:  
Vsi izkazi so samo za javni del, torej za distribucijo toplote. 
 
Predsednik Odbora je po razpravi v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance se je seznanil s Poročilom o poslovanju in izvajanju 
gospodarske javne službe oskrbe s toploto na območju Občine Jesenice za leto 
2018, ki ga je pripravilo podjetje ENOS OTE, d.o.o. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH – 6 
 ZA – 6 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   55 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   OO DD LL OO KK AA   OO   SS PP RR EE MM EE MM BB AA HH   OO DD LL OO KK AA   OO   UU SS TT AA NN OO VV II TT VV II   

JJ EE KK OO ,,   JJ AA VV NN EE GG AA   KK OO MM UU NN AA LL NN EE GG AA   PP OO DD JJ EE TT JJ AA ,,   DD .. OO .. OO .. ,,   

JJ EE SS EE NN II CC EE   ––   DD RR UU GG AA   OO BB RR AA VV NN AA VV AA   

 
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
Edina Džamastagić je povedala, da je direktor javnega komunalnega podjetja JEKO, 
d.o.o. na seji Statutarno pravne komisije pojasnil, da bosta predlog za spremembo 
deležev obeh ustanoviteljic obravnavala tudi Skupščina javnega podjetja in Svet 
ustanoviteljev. Občina Žirovnica pa ni naklonjena predlogu za spremembo deležev. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o ustanovitvi JEKO, javnega 
komunalnega podjetja, d.o.o., Jesenice v drugi obravnavi. 
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GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   66 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   SS KK LL EE PP AA   OO   PP RR EE NN EE HH AA NN JJ UU   SS TT AA TT UU SS AA   GG RR AA JJ EE NN EE GG AA   

JJ AA VV NN EE GG AA   DD OO BB RR AA   LL OO KK AA LL NN EE GG AA   PP OO MM EE NN AA   ––   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II NN EE   SS   

PP AA RR CC ..   ŠŠ TT ..   44 11 00 // 99 ,,   44 11 00 // 11 11 ,,   44 11 00 // 11 44   II NN   44 11 00 // 22 22   KK .. OO ..   22 11 77 22   HH RR UU ŠŠ II CC AA   

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem naslednji 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra - nepremičnine s 
parc. št. 410/9, 410/11, 410/14 in 410/22 vse k.o. 2172 - Hrušica. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   77 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA VV NN AA NN JJ AA   ZZ   NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   

PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   ––   55 ..   DD OO PP OO LL NN II TT EE VV   NN AA ČČ RR TT AA   RR AA ZZ PP OO LL AA GG AA NN JJ AA   ZZ   

NN EE PP RR EE MM II ČČ NN II MM   PP RR EE MM OO ŽŽ EE NN JJ EE MM   VV   LL AA SS TT II   OO BB ČČ II NN EE   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   

LL EE TT OO   22 00 11 99     

 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Valentina Gorišek. 
 
Razprave ni bilo, zato je predsednik Odbora predlagal v sprejem naslednji: 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme 5. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem v lasti 
Občine Jesenice za leto 2019, ki predstavlja sestavni del Načrta ravnanja z 
nepremičnim premoženjem za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   88 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   PP LL AA NN AA   GG RR AA DD II TT VV EE   II NN   VV ZZ DD RR ŽŽ EE VV AA NN JJ AA   OO BB ČČ II NN SS KK II HH   

CC EE SS TT   VV   OO BB DD OO BB JJ UU   OO DD   LL EE TT AA   22 00 11 99   DD OO   LL EE TT AA   22 00 22 22   

  
Uvodno obrazložitev je podal Marko Markelj. 
 
V razpravi so sodelovali: 
 
Mag. Božena Ronner:  
Glede na prikazano, so ceste res dotrajane in v slabem stanju, zato bo zanje potrebno 
zagotoviti več sredstev oz. se bo potrebno prijaviti na več razpisov za pridobitev 
nepovratnih sredstev. 
 
Marko Markelj:  
V planu je navedeno, kje bi se dalo pridobiti dodatna sredstva za financiranje. Kjer gre za 
državne ceste, npr. pri prehodu Turist, se bo poskušalo vključiti tudi DRSI.  
Za Poslovno cono Jesenice – III. faza se načrtuje, da bo v finančni perspektivi za obdobje 
2021 – 2026 možno s tem projektom kandidirati za nepovratna sredstva. Samo z lastnimi 
sredstvi bo to investicijo nemogoče financirati.  
Transportno pot med obratom za predelavo debele pločevine in jeklarno naj bi financiral 
Acroni. Ni pa nekih razpisov, na katere bi se Občina lahko prijavila za rekonstrukcijo 
obstoječih lokalnih cest. 
 
Mag. Božena Ronner:  
Nujna je tudi sanacija obeh mostov in Kejžarjeve ulice. 
 
Igor Arh:  
Potrebno je biti pozoren tudi na dva velika projekta, ki se bosta v kratkem začela izvajati v 
občini in bosta precej obremenjevala ceste. Zaradi gradnje druge cevi cestnega predora 
Karavanke in sanacije železniškega predora bo prometa več in se lahko zgodi, da se 
bodo uničile tudi druge ceste, ki jih bo potem potrebno še dodatno vzdrževati. Izvajalca in 
investitorja je zato potrebno opozarjati, da bo uničenje, ki bo nastalo na tej infrastrukturi, 
njihov strošek. 
 
Boris Grilc:  
Strinja se, da bo potrebno biti pozoren na gradbišča, ki bodo v občini. Prav tako pa bo 
potrebno pregledati še druge ceste, ki so potrebne obnove. V fazi sprejemanja proračuna 
bo potrebno razmišljati o tem, da se uredi vsaj najbolj nevarne odseke cest. 
 
Po razpravi je predsednik Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Plana graditve in vzdrževanja občinskih cest v obdobju od leta 
2019 do leta 2022. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
                          ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   99 ::   

PP OO RR OO ČČ II LL OO   OO   DD EE LL UU   NN AA   PP OO DD RR OO ČČ JJ UU   ZZ AA ŠŠ ČČ II TT EE   II NN   RR EE ŠŠ EE VV AA NN JJ AA   VV   

OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 88   

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Arh.  
 
V razpravi so sodelovali:  
 
Dr. Adis Medić:  
Jesenice so zelo strnjene, veliko je stolpnic in blokov, ter posledično zelo malo parkirnih 
prostorov. Intervencijske poti so v večini primerov zaparkirane, tako da je gasilcem 
otežen dostop v primeru intervencije. Predlaga, da se v program vključi, da se pred bloki 
in stolpnicami zarišejo intervencijske poti, tako kot so zarisane pred trgovskimi centri. 
 
Igor Arh:  
S tem problemom se gasilci srečujejo ves čas, zato je bila zaradi reševanja v stolpnicah 
kupljena tudi 42 metrska gasilska avtolestev. Dostop do objektov je zelo otežen in 
velikokrat se celo zgodi, da ljudje ne sprejemajo ravno z navdušenjem dejstva, da morajo 
zaradi intervencije umakniti svoje vozilo. 
Pri pripravi Celostne prometne strategije je bilo navedeno, da je potrebno pri izvajanju 
kakršnihkoli sprememb upoštevati intervencijske poti.  
 
Dr. Adis Medić:  
Vsaj na kritičnih mestih je nujno potrebno označiti intervencijske poti. Za Gimnazijo je 
gasilcem popolnoma onemogočeno, da bi se do stolpnic lahko prebili z gasilskimi vozili. 
 
Igor Arh:  
Lastniki objektov so tisti, ki so dolžni zagotoviti intervencijske poti. Ni pa odveč, da se 
skupaj z gasilci in redarji preveri stanje na terenu, ter da se predlaga, kje bi bilo potrebno 
zarisati intervencijske poti. Bodo pa tudi stanovalci morali to sprejeti, kajti nič ne pomaga 
narisana intervencijska pot, če je v času intervencije zaparkirana. 
Potrebno pa je omeniti tudi drug problem, da skoraj nobena stavba nima požarnega 
stopnišča. 
 
Mag. Valentina Gorišek:  
V okviru Evropskega tedna mobilnosti so gasilci z rdečimi kartoni opozarjali lastnike vozil, 
ki so zaparkirali dostop do objektov. 
 
Marko Markelj:  
Spomladi so običajno zelo aktivni zbori etažnih lastnikov v večstanovanjskih objektih, 
tako da Komunalna direkcija dobi od upravnikov kar nekaj pobud, da naj se pred bloki in 
stolpnicami zarišejo intervencijske poti. Vendar pa morajo stanovalci sami poskrbeti za 
požarni red in za določitev intervencijske površine. V primerih, ko bodo te površine 
določene, bo Občina Jesenice potem tudi dala soglasje za zaris intervencijskih poti. 
Potem pa je v pristojnosti redarstva, da nadzoruje parkiranje na intervencijskih poteh. 
 
Igor Arh:  
Redarji niso služba, ki bi bila vključena v sistem civilne zaščite. Se pa z njimi dobro 
sodeluje, ker poznajo stanje na terenu in so zelo dobrodošli pri kakršnihkoli akcijah in 
intervencijah. 
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Boris Grilc:  
Zanima ga, ali se krajane Koroške Bele sproti obvešča o vseh aktivnostih, ki se izvajajo 
glede plazu na tem območju. 
 
Igor Arh:  
Poročilo o izvedenih aktivnostih je bilo pripravljeno in objavljeno v Jeseniških novicah.  
Ko so se izvajale zadnje aktivnosti, so bili krajani o vsem obveščeni. Pred enim mesecem 
je bila tudi predstavitev nove zaplavne pregrade s strani ministrstva, skupaj z izvajalci in 
projektanti. Tudi naprej se bo krajane obveščalo o nadaljnjih aktivnosti. Monitoring bo 
postavljen v roku enega meseca, v kolikor bo vreme to dopuščalo. Morajo pa krajani pred 
tem na enem delu še počistiti les. Ko bo monitoring vzpostavljen, se jih bo s tem 
seznanilo. Potekajo pa ves čas tudi srečanja s predstavniki Civilne iniciative, tako, da so 
sproti seznanjeni z aktivnostmi.  
 
Predsednik Odbora je po razpravi v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme Poročilo o delu na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice za leto 
2018. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 5 

PROTI - 0 
  
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TT OO ČČ KK AA   11 00 ::   

PP RR EE DD LL OO GG   PP RR OO GG RR AA MM AA   DD EE LL AA   NN AA   PP OO DD RR OO ČČ JJ UU   ZZ AA ŠŠ ČČ II TT EE   II NN   

RR EE ŠŠ EE VV AA NN JJ AA   VV   OO BB ČČ II NN II   JJ EE SS EE NN II CC EE   ZZ AA   LL EE TT OO   22 00 11 99   

 
Uvodno obrazložitev je podal Igor Arh.  
 
Dr. Adis Medić je povedal, da se morajo v sklopu požarnega reda označiti tudi zbirna 
mesta v primeru nesreče. Ta mesta sedaj niso označena, ker so požarni redi stari in 
nepopolni. 
 
Predsednik Odbora je po razpravi v sprejem predlagal 
 
SKLEP: 
Odbor za proračun in finance predlaga Občinskemu svetu občine Jesenice, da 
sprejme predlog Programa dela na področju zaščite in reševanja v občini Jesenice 
za leto 2019. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 
 ZA – 5  
 PROTI - 0 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TT OO ČČ KK AA   11 11 ::   

VV PP RR AA ŠŠ AA NN JJ AA   II NN   PP OO BB UU DD EE   

 
11.1 Boris Grilc - pisno: 
Levica si že nekaj časa prizadeva za odpravo prekarnosti, nestalnih oblik zaposlitve, 
raznih odvisnih in prisilnih s.p.-jev in nasploh za zmanjševanje števila outsourceanih 
delavcev. Običajno gre za delovna mesta snažilk, varnostnikov, vratarjev, hišnikov in 
podobno. To se pri oblikovanju dela v zadnjem času vse bolj kaže tudi v Občini Jesenice 
(predlogi plačilo dela zunanjim izvajalcem itd.). Država, občine in javni zavodi pa morajo 
biti prvi, ki take delavce zaposlijo neposredno in ne preko že naštetih oblik dela. 
 
Zato jih zanima: 
 
1. Kolikšen je obseg zunanjega izvajanja storitev (outsourcinga) v občinski upravi, v 

javnih zavodih, v javnih podjetjih ter v podjetjih v večinski občinski lasti? (Koliko je 
takega obsega dela sedaj in koliko v zadnjih treh letih?) 

 
2. Katere vrste storitev so bile predmet zunanjega izvajanja in kakšen strošek to 

predstavlja? Zakaj jih navedene organizacije niso izvajale z zaposlenimi delavci? 
 

3. Koliko novih zaposlitev bi bilo potrebnih, da bi te storitve opravili zaposleni v zadevnih 
organizacijah, v posebnem javnem podjetju ali režijskem obratu? 

 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je predsednik Odbora sejo zaključil ob 21.25 uri. 
 
 
ZAPISALA:        PREDSEDNIK ODBORA: 
Mag. Valentina GORIŠEK     Boris GRILC 
 


